

Franckesche Stiftungen zu Halle

Brief von August John an August Hermann Francke.

John, August

Berlin, 02.08.1721

Franckesche Stiftungen zu Halle

Shelf Mark: AFSt/H C 209 : 45

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-238226

Berolini, August. 11.
1810 CC XXI.

VIR summe Reverende,
 Parens atq; Praeceptor ex animo
 colende,

45

Nos hic per Dei gratiam omnes valeamus,
 et ut tu quoque cum tuis omnibus ea
 dem felicitate utaris, ex animo precamur.
 Literas tuas ad verbum a me descriptas
 quatenus de Dr. Gen. Bernen agunt, cuius
 nomen solummodo suppressi, (cc. Lys. L. X. X.)
 Domina mea regina, forsan etiam compluri-
 bus, ostendit. Agit ille adhuc Berolini. Cum
 magnum ^{suum} erga pauperes amorem praesenti
 regi significaret, quo ad illos adiuvandos
 ferretur, rex per quendam ministrorum
 suorum magnum illi pauperum numerum
 immisit. Quod miratus, paucis diebus
 post in aulam venit, dicens, se circumfi-
 deri a pauperibus, hosque dicere, a ne-
 mine, nisi ab ipso solo, stipem sibi petere
 per-

permisum esse. Rogaverim, ut periodus Ideæ
xv. et xix, si opus visum fuerit, ad men-
tem tuam reformatæ mihi remittantur. No-
lim enim, quicquam mihi dubitationis dari,
si forte leviter aliquid inflecti debuit. Ade-
rit mihi pater celestis, ut tantum cæteris
meis laboribus porro citra damnum deme-
re possim, quantum ad hunc tam dulcem
laborem perpotiendum necessarium erit.
In Domino Vale, Vra summe Reverende,
et ama

Salute ex animo Pl. Ed.
Dn. Franckium filium
tuum, cæterosq, omnes.
Dn. Thom. Of. Baronet
für von der Lyfthaus n.
Campfield Franckes.

Tuum
omni cultu et obsequio
Augustum John.

Monsieur
Monsieur Frank
Professeur en theolo-
gie à
Halle.

